

Møde den: 29.06.2021 kl. 10-12
Mødet bliver afholdt via Microsoft Teams
VEST båndmøde

REFERAT

Deltagere: Anne Christine Teglborg (AU UDD), Jesper Sølund Hansen (AR), Mia Schou Johansen (HE), Eva Kvistgaard Arent (NAT-TECH/ordfører), Stina Lykkebye Tylén (Aarhus BSS), og Esben Højbjerg Larsen (koordinator)

Dato: 24-06-2021
Ref: EHL

Side 1/3

Punkt 1	Til orientering (10 min)
Beskrivelse	Fast punkt.
Referat	Anne: Charlotte Møller Nygaard ansat som ny web- og kommunikationsmedarbejder. Stina: Ny leder af hhv. Studieplan og Uddannelseskvalitet og Studiesystemer, Aske Dahl Sløk. Aske starter 15. august. Mia: Praktikant i efteråret, som skal arbejde med studieinformation. ##### I efteråret ønsker båndet at hver andet båndmøde skal være fysisk. Esben booker mødelokaler.

Punkt 2	Opsamling på video-projekt
Beskrivelse	v/Stina Videoen ligger klar, og Jonas Fink har sendt nogle bud på, hvordan vi kan bruge den i det kommende studieår. Link til film

Referat	Film er ved at blive tekstet. Der udarbejdes en plan for udbredelse på det fælles niveau. Derudover sørger afdelingerne for at integrere videoen lokalt.
---------	--

Punkt 3	Drøftelse: Proces for onboarding-projekt
Beskrivelse	v/Anne CED er med på vognen, så der er fri bane i forhold til at udvikle noget indhold. Hvordan tænker vi den næste proces?
Referat	CED har allerede lavet et udkast til materialet for undervisere, og vi forventer snart at få det at se. Båndet aftalte at nedsætte task force bestående af trivselskoodinatorerne fra Aarhus BSS og ARTS. Anne T orienterer Maria Juhler Maibom og indkalder Amanda og Nicki til indledende møde.

Punkt 4	Drøftelse: Tilbage melding til Styrk dit studieliv-gruppen
Beskrivelse	v/Eva Vi skylder Styrk dit studieliv-gruppen en tilbage melding på den plan for efteråret, som de fremlagde i båndet 1. juni.
Referat	Båndet bakker op om et udviklingsfrit efterår. Båndet vil gerne i dialog med gruppen om planerne i foråret. Gruppen bliver bedt om at indsende en projektbeskrivelse for eventuelt kommende temaer i F22. Båndet ønsker at afsætte tid på et kommende møde til at diskutere vejledningens aktuelle snitflader og opgaver, herunder hvilken rolle vi skal spille i forhold til hele trivselsdagsordenen. På den måde vil styrk dit studieliv-gruppen efterfølgende kunne få et klarere opdrag. Det besluttedes at bruge et udvidet møde i september på at få snakket emnet godt igennem.

Punkt 5	Status: Obligatoriske indholdselementer i studiestarten
----------------	--

Beskrivelse	v/Eva Hvor langt er vi med de tværgående indholdselementer i studiestarten, dvs. førstehjælpkursus, konflikthåndtering samt håndtering krænkende adfærd?
Referat	Der var møde i arbejdsgruppen i går, og der er indhentet prisforslag. Eva udarbejder budgetforslag herudfra. Samtidig skrives der på tekst om henholdsvis asymmetriske forhold og konflikthåndtering.

Punkt 6	Evt. (10 min)
Beskrivelse	Bordet rundt.
Referat	

Pipeline:
Kommende møder:

Dato	Tid	Sted
10.08.2021	10-12	Teams
24.08.2021	10-12	???

Dagsordner udsendes torsdag eftermiddag, sidste frist for indsendelse af punkter er torsdag inden 12.